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В статье в соответствии с общими и специальными законодательными положениями рассматривается право-

вое регулирование обязательного социального страхования от несчастных случаев на производстве и професси-

ональных заболеваний граждан, состоящих в трудовых отношениях с работодателем, а также отдельные случаи, 

не признанные страховыми.

Ключевые слова: страхователь, работодатель, страховщик, застрахованное лицо, работник, несчастный 

случай, событие, страховой случай.

Berezin Dmitriy A., Lecturer of the Department of Civil and Legal Disciplines of the Moscow University of Finance 

and Law (MFUA)

Levandovskaya Zhanna A., Lawyer, Graduate of the College of the Moscow University of Finance and Law (MFUA) 
Obligatory Social Insurance Against Industrial Accidents and Professional Diseases as a Social Security Law 
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The article, in accordance with general and special legislative provisions, examines the legal regulation of compulsory 

social insurance against industrial accidents and occupational diseases of citizens who are in labor relations with an employer, 

as well as individual cases not recognized as insurance.
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